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Büyük ölçekli yatırımlar, orta ölçekli yatırımlar, küçük ölçekli yatırımlar...Son iki-üç yıldır bunların
hayata geçenlerini gören var mı?
Veya geçebileceğini düşünenler...?
İster genel bütçeden, ister yerel bütçeden. 
Kaç proje bitirilebilir?
Günümüz koşulları içinde tabii ki çok zor görünüyor.
Düşünsenize; “FATSA ÇEVRE YOLU”nun hayata geçeceği tarihi. 
Hayal bile edemezsiniz!!!
Bu gün yapımına başlansa on yıl sürer. 
Bırakın bu gün başlamasını daha yolun geçeceği güzergah dahi belli değil.
Bu yol gerekli mi? 
Hem de ivedilikle. Hem de “ACİLEN”.
Dolayısıyla bir beş yıl da güzergah tespiti, proje hazırlık süresi, ihale süresi gibi süreçleri de
eklerseniz onbeş yıl gibi bir zaman hayal edin. 
O halde “YATIRIM” denen sözcüğü unutmalıyız. 
Niye?
Çünkü kasa boş. Para yok.
Bunu toplumun bütün kesimleri bilmekte. Muhalefet olsun diye bunu yazmıyorum. Bu bir realite.
Genel bütçe bırakın yatırımı, genel giderlere yetmez oldu. Verilen faiz, verilen devlet garantili
işler, yaşanan ekonomik kriz elimizi-kolumuzu bağlamış durumda. 
Bu gibi hallerde yatırım planlamak, yatırım beklemek akıl işi değildir. 
Yerel yönetim seçimleri olalı onbir ay oldu. 
Hiç gördünüz mü yatırım yapanı?
Varsa yoksa  şu kadar tasarruf yaptık, şu kadar borç ödedik, şu kadar personel giderini geri
çektik, şu kadar alımlarda ve ihalelerde geçen dönemlere göre yarı yarıya ihale yaptık
açıklamaları geliyor. Hiç duydunuz mu şöyle yatırım yaptık, söyle hizmet yaptık, şöyle proje
hazırladık diyen yerel idareciyi.
Bunlar ülkemizin gerçekleri.
Kamu eliyle kısa vadede yatırım beklemek hayalcilik olur. Durumu düzeltmek için uzun zaman
gerekir.  
Özel sektöre gelince; bırakın büyümeyi mevcut durumunu koruyan krizden başarılı çıkmış
demektir. 
Umarım bütün özel kuruluşlar arıza vermeden hedefine ulaşırlar. 
Ancak kamudan da kısa vade de yatırım beklemek hayalcilik olur. 
GÜNEŞ 50 YAŞINDA
Fatsa yerel basın tarihinde en uzun zamanlı yayın hayatını sürdüren Güneş Gazetesi geçen
hafta 50 yaşına girdi.
Tam manasıyla büyük başarı.
Basında 50 yıl yer almak zorlukları göğüslemek demektir. Hem de yerel basında. Tamam, para
kazanmamış mıdır? Tabii ki kazanmıştır. Fakat büyük bir sorumluluk da almıştır. Emek
vermiştir. 
Kaldı ki bizde 35 yıldır bu mücadelenin içindeyiz. Dolayısıyla bu zorluklarla mücadelede
kesinlikle memleket sevdası vardır. Kafa yormak vardır. Karşılığı da olacaktır. 
Merhum Hikmet Altuntaş’ın kurduğu ve Feridun Altuntaş’ın devam ettirdiği Güneş Gazetesi
Fatsa’nın da “Amiral Gemisidir.” Bu hakkı da teslim etmek gerekir. 
Feridun Altuntaş’ın şahsında emek verenleri tebrik ediyorum. Tüm yazar kodrosuna başarılı
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yayın hayatı diliyorum. Ebediyete göç edenlere de Allah’tan rahmet diliyorum. 
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